
R O M A N I A
JUDEŢUL  CLUJ
CONSILIUL LOCAL
AL ORAŞULUI  HUEDIN

P R O C E S  -  V E R B A L

                Incheiat azi 28.09.2012, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului Local Huedin.
Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin
Legea nr. 286/2006.

Consilieri total 15, consilieri prezenţi 15.
ș ș țDl. Secretar Cozea Dan  solicită propuneri pentru desemnarea pre edintelui de edin ă pentru

următoaele 90 de zile, dl. Parpucea Emilian propunând-ul pe dl. Sucilă Valentin,   propunere supusă la
șvot i aprobată în unanimitate.

ș ș țIn calitate de pre edinte de edin ă dl. Sucilă Valentin  dă cuvântul d.lui Bota Ioan care invită
șconsilierii la deschidearea oficială a anului colar la Clubul Copiilor.

ț ș șDl. Primar informază consilierii despre invita ia d.lui preot Dorel Pu ca pentru o întâlnire la
sediul Protopopiatului Ortodox în data de 11.10.2012, ora 14,00.

ș țDl. Sucilă  Valentin supune  la vot procesul verbal al edin ei ordinare al  din  data de
ț ș31.08.2012, dl. Vasas Stefan  men ionând că a spus că pavajele se execută i în spatele garajelor la

ș ț șblocurile din P.ta Victoriei,  iar dl. Mati Horea men ionează  că  apare Buza Francisc în loc de
șBuza Istvan.

ș șSe supune la vot procesul verbal al edintei extraordinare din 13.09.2012 i se aprobă  în
unanimitate.

șSe supune la vot ordinea de zi  i se aproă în unanimitate.
ș țD.na Edve Laura prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de adminitra ie publică

țprivind aprobarea criteriilor de punctare în repartizarea locuin elor, lămuriri acordând dl. Primar
arătând că s-au avut în vedere criteriile aprobate de Primăria Cluj Napoca.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
ș țD.na Edve  Laura prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administra ie publică

țprivind  închirierea unui spa iu ca sediu de partid  pentru P.C.M  Huedin, lămuriri  acordând dl.
ț țPrimar,  care men ionează că este vorba de spatiul de inut anterior de U.D.M.R Huedin.

ț ț țMen ionează  că  nu a putut fi solu ionată  în acest moment cererea depusă  de organiza ia
țP.R.M Huedin, avându-se în vedere faptul că P.C.M are reprezentan i în Consiliul Local Huedin.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
ș țD.na Edve Laura prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de adminitra ie publică

ț țprivind aprobarea închirierii în condi iile legii,  a două  spa ii în cadrul Casei de Cultura Huedin,
țlămuriri acordand dl. Primar arătând că  este necesară  inchirierea spa iilor pentru acoperirea

cheltuielilor la Casa de Cultură.
D.na Viceprimar arată că, Casa de Cultură trebuie încălzită toată.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
D.na viceprimar prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind

țaprobarea transferului din domeniul public al orasului, al imobilului din P. a Republicii nr. 40(fosta
ț șU.M), dl. primar men ionând că s-au făcut demersurile necesare solicitându- se  de către minister i

aprobarea de către Consiliul Local actual.
ș țDl .Mati Horea men ionează că, clădirea în cauză a deservit Raionul Huedin.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
D.na Viceprimar  prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism,  privind

țfunc ionarea ca seviciu a structurii de urbanism din cadrul aparatului de specialitate, dl Primar
ț ț țmen ionând că acesta  a fost solicitat de către Agentia na ionala a Func ionarilor Publici.



ț ș țDl. Sucilă Valentin men ionează că ar trebui să fie i o func ie cu caracter de urbanism în
ț șdomeniul autoriza iilor i a diciplinei în constructii, în vederea unor măsuri mai aspre în acest

domeniu.
țDl. Primar  men ionează că este greu să lucrezi cu un singur angajat în acest domeniu, arătând

șcă se fac în continuare demersuri în vederea ocupării postului de arhitect ef. Arată că probleme cu
ț ț ș ș țdebocarea psturilor există la nivelul intregii ări.  Men ionează că la sfâr itul edin ei dl. Oros Iuliu

vă prezentă stadiul  realizării noului Plan Urbanstic General  arătând că până in februarie  2013 acesta
trebuie aprobat.

țD.na Viceprimar  arată că pentru nerespectarea autoriza iei de constructie pentru imobilul din
ț țP.ta Victoriei sa ac ionat în instan ă arătând că nu pot fi aprobate vânzările proprietatilor private.

ș șDl. Buza Istvan î i arată disponibilitatea   de al ajuta pe dl. Lazăr Ioan  în cadrul problemelor
de urbanism.

ș ț șDl. Mati Horea consideră că ar trebui introduse în P.U.G  anumite restric ii i limitări cu
ț șprivire la construc ii,  aspecte subliniate i de dl. Lazăr Ioan.

ț țDl. Vasas Stefan  men ionează că ar trebui verificat modul de repectare a proiectului ini ial
ț șDl. Primar solicită  prezen a consilierilor la edintele pentru fundamentarea noului Plan

ș șUrbanistic General,care se desfă oară  în fiecare zi de miercuri de la ora 10, fiecare putându- i
ț țexprima punctul de vedere, men ionează  de asemenea că  proiectele pentru unele construc ii sunt

șrealizare cf. procedurilor, iar până  la nivelul acoperi ului,  aceste proiecte se respectă  , iar pentru
ț ș țnerespecatera autoriza iei de realizare a acoperi ului  se dau amenzi după  care se ac ionează  în

ținstan ă.
Dl. Csudom Francisc solicită  să  fie verificate   resursele financiare ale personaelor care

ș ș țcumpără case,   i dacă s-au plătit impozitele, iar dl. Buza solicită instituirea unor restric ii în sensul
șcă persoanele care nu au domiciliul  în ora să nu poată cumpăra imobile.

ș ț țD. oara Cozea Marinela  consideră  că sunt discu ii fără  rost,  autoriza iile trebuind emise
conform legii.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
D.na viceprimar  prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind

ș ș șdesemnarea  pre edintelui A.G.A la SC Cri ul Huedin SA, cât  i a memrilor C.A.
Dl.  Sucilă  Valentin solicită  ca înainte de a supune la vot cele 2 proiecte de hotărâre care

ș ț ș țvizează SC Cri ul Huedin SA, să se discute celelalte probleme cu invita ii la edin ă.
ț țDl. Lazăr Ioan  men ionează  că  pentru situa ia terenului din str. Câmpului nu este emisă

țAutorizatie de Construire, urmând ca în func ie de avizele necesare  să se dispună ulterior.
țDl. Comandant al Politiei  felicită consilierii locali pentru ob inerea mandatelor,  prezentând

ț șinformare cu primre la activitatea Poli iei ora ului Huedin.
ș țArată  de asemenea că  există o colaborare bună cu Jandarmeria în  desfă urarea acitvită ii

patrulelor mixte. Informează de asemenea despre măsurile luate în întâmpinarea accidentelor rutiere,
șpăstrarea lini tii publice, asigurarea pazei, arătând că  este necesar achizitionarea unui sistem de

ș ț ț șsupraveghere video ca i prevenirea infrac ionalită ii în coli.
ț șDl. Stefan Lucian din cadrul Jandarmeriei prezintă activită ile care se desfă oară  în cadrul

Jandarmeriei Huedin.
șD.na Viceprimar solicită  luarea măsurilor pentru păstrarea lini tii publice, prevenirea

șdistrugerilor în parcul din P.ata Republicii nr. 8,  a co urilor stradale, solicită rezolvarea problemelor
șcortegiilor mortuare care traversează ora ul.

ș ț șDl. Sucilă valentin i  dl.  Dreve Ioan   solicită ca preo ii să instituie regula  desfă urării
ș ț șceremoniilor la Capelă, dl. Vasas i  d.na viceprimar ridică  problema sta ionării camionaelor i
ș ț țautobuzelor în zona centrală  a ora ului, men ionâd că  Poli ia rutieiră  trebuie să  constate aceste

țcontraven ii.
ș țDl.  Mati Horea felicită  pe dl. comandant cu privire  la activitatea Poli iei  solicitând

șverificarea marcajului rutier în zona colii ajutatoare din str. A Iancu.
Dl. Primar arată că în  bugetul actual a fost aprobată suma de 120.000  lei pentru  sistemul de

supraveghere video, sumă insufcientă,  solicitând o colaborare cu ATOP pentru alocarea sunei necesare
în sprijinul CJ Cluj.

ț ș șDl. Sucilă Valentin  mul ume te d.lui comandant pentru activitatea Politiei i Jandarmeriei.



Dl.   Cozea  Dan  acordă  lămuriri  cu  privire  la  prevederile  O.U.G.  nr.  109/  2011  privind
țguvernarea corporativă  în baza careia se desemnează  reprezentan ii Consiliului Local Huedin  în

ț șConsiliul de administra ie la SC Cri ul Huedin SA, prezentând totodată  procedura prevăzută  în
această cauză.

In urma votului secret exprimat comisia de validare  arată că în unanimitate a fost desemnat de
ț ș șcătre reprezentan ii C.L.H în C.A  i a fost desemnat pre edintele Adunarii Generale al Actionarilor

șla SC Cri ul Huedin SA conform proiectului de hotărâre.
ț ș țDl.  Vasas Stefan  solicită  prezen a acestora în cadrul edin ei.

Dl. Sucilă  Valentin  solicită  să  fie discutate toate propunerile pentru desemnarea
ț ș ț ț șreprezentan ilor C.L.H în C.A i comisiile de asigurare a calită ii la unită ile colare.

La Liceul Thnologic Vladeasa Huedin, Cozea Marinela  propune pentru membrii in Consiliul
ț șde Administra ie  pe dr.  Costin Adriana,  Băican Marius i  Andriescu  Mihai  ,  iar  în  Comisia  de

asigurare a calitatii pe Cosma Zsuzsana, alte porpuneri neexistând.
ș țD. oara Cozea Marinela  propune  reprezentan ii C.L.H în C.A la Liceul teoretic  O. Goga,
Ș ș ț șrespectiv pe aiti Cristina, Stîngă Mariana, Eger Eniko  iar în comisia calită ii pe  dl.  Mati Horea,

neexistând alte porpuneri.
ș țD. oara Cozea Marinela propune reprezentantul C.L.H. la Grădini a Prichindeii Veseli,

țrespectiv pe d.na Gligan Rodica iar în comisia calită ii pe d.soara Neagotă  Iulia, neexistând  alte
propuneri.

D.soara Cozea Marinela propune  reprezentantii  C.L.H. în C.A la Clubul Copiilor,  respectiv
ț șdl.  Topai Ioan iar în comisia calită ii pe d. oara Andriescu  Andreea, nexistând  alte propuneri.

șIn urma votului secret exprimat i în urma P.V al comisiei de validare  toate porpunerile au
ț țîntrunit cvorumul necesar, prin urmare fiind desemna i în aceste func ii.

ț șSe prezintă  proiectul de hotărâre privind aprobarea În elegerii de Colaborare între ora ul
ș șHuedin i ora ul Dercske – Ungaria, lămuriri acordând dl. Primar care arată că în luna septembrie va

fi  semnat acest parteneriat.
ț șDl. Sucilă Valentin  men ionează că este un ora  frumos  cu centre comerciale aproape de

ț ț țgrani ă, d.na Viceprimar men ionând că aceste  legături de cooperare se realizează în urma ini iativei
ț țd.lui consilier  Csudom Francisc,  care men ionează  că  există  în inten ie accesarea unor proiecte

europene comune.
șSe supne la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unaimitate.

 D.na Viceprimar  prezintă  informarea  comisiei  de urbanism cu privire  la unele aspecte
șsubliniate de dl. Sucilă  Valentin privitor la unele canalizări în str. Morii, 1 Mai,   aspecte subliniate i

țde dl Primar care men ionează proiectele în domeniul apă – canal realizate de Compania de Apă de
țcca. 9 milionae EURO iar proiectul reabilitării Sta iei de Epurare ajunge la 4,5 miliane EURO.

ț șMen ionează de asemenea că vort fi realizate lucrările de decolmatare ale râului Tibac în trim II i III
al anului 2013.

Dna.  Edves Laura prezintă informarea cu privire la îndeplinirea H.C.L pe luna  august.
La diverse dl.  Vasas solicită  informarea cu privire la celtuielile  sumelor la cap .sport, dl

țsecretar acordă  lămuriri suplimentare,  în sensul că  va invită  pe dl. Cre Daniel  care a gestionat
activitatea echipei de fotbal Vladeasa Huedin.

ț țDl. Csudom Francisc men ionează că privitor la echipa de fotbal în momentul de fa ă acesata
țsa retras din campionat întrucât nu sunt jucători disponibili.Men ionează  că în anul 2013 va trebui

ș țcuprins în buget o sumă pentru reabilitarea bazei sportive cât i o sumă pentru sus inerea  participării
echipei în campionatul viitor.

Solicită reabilitarea sistemului de iluminat public pe str. Pr. A Munteanu , instituirea unui sens
ț ș țgiratoriu sau linie discontinuă  în zona sta iei Petrom cât i efectuarea repara iilor la gardul

împrejmuitor al oborului de animale.
țDl.  Sucilă Valentin  consideră că ar trebui mutată pia a din str. B.N Antal în cadrul târgului de

animale.
ș țDl.  Primar arată  că  sa  reu it  amenajarea pie ei  pe o singură  latură  a  străzii  B.  N.  Antal,

ț ț țaceastă pia ă având o tradi ie veche considerând că cel putin 80% din popula ie nu vor dori mutarea
acesteia în cadrul târgului.



țConsideră că ar trebui demarat un proiect de moderniazare a pie ei,  trebuind alocate fonduri
țîn acest sens, răspunde d.lui Sucilă Valentin  arătând că plăcu ele stradale sunt cumpărate,  urmând a fi

instalate în scurt  timp.
ț ț țDe asemnea răspunde d.lui Parpucea în sensul că  to i consilierii sunt vota i de cetă eni

ț ș ștrebuind implementată  o strategie comună pentru  întâlniri cu cetă eni i cre terea spiritului civic în
ț ș țrândul popula iei inclusiv în ceea ce prive te păstrarea cură eniei.

ț ș țDl.  Sucilă Valentin  men ionează că locuitorii ora ului Derecske păstrează cură enia.
țDl.  Primar solicită sprijinul  cultelor religioase în vederea cură eniei la cimitir.

ș ț șDl.  Mati Horea consideră  că  fiecare consilier să  organizeze audien e i să  se verifice
țactivitatea consiliului prin informarea corectă a cetă enilor .

Dl.  Sucilă Valentin  arată  că  în consiliu nu trebuie să  se facă  politică,  trebuind să  se facă
ț șcură enie i amenjare a unor locuri de joacă pentru copii.

țDl. Primar arată că Consiliul actual  este la început de activitate, to i consilierii trbuind  să se
ț țmobilizeze pentru bunul  mers al activită ii în slujba cetă enilor.

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat
prezentul proces verbal.

Preşedinte de şedintă, Secretar,
   dr.Sucila Valentin Cozea Dan


